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Aanwezigheidslijst wordt toegevoegd aan het verslag 

Volgende vergadering maandag 7 december 2020  om 19.30 
uur 

 

1. Vooraf 
o Kristof Laureys stelt zichzelf voor als coördinator economie en ondernemen. Hij is 

sedert 28/09/2020 in dienst. 
 

2. Ontslag voorzitter Sophie Snoeck 
o Sophie Snoeck liet weten dat zij ontslag neemt als voorzitter. Dit ontslag wordt door 

de RLE bekrachtigd. Een welgemeende dankjewel aan Sophie voor het enthousiasme 
en inzet! 
 

3. Lidmaatschap Tom Vanderstraeten en Jan D’Hollander 
 
o Jan D’Hollander diende een aanvraag in om lid te worden van de RLE. Hij bezorgde 

een motivatie voor zijn kandidatuur (zie PPT in bijlage). 
De motivatie is goed en beantwoord aan de verwachtingen voor een lid van de RLE. 
De kandidatuur wordt aanvaard. Jan D’Hollander wordt hiervan op de hoogte 
gebracht en zal uitgenodigd worden voor de volgende vergadering.  

o Ook Tom Vanderstraeten vraagt om lid te worden van de RLE. Hij heeft geen fysieke 
zaak in Lokeren maar kent Lokeren zeer goed.  Hij stelt zich tevens kandidaat als 
voorzitter (zie punt 4). 

 
 

 



 

4. Voorzitterschap RLE – kandidatuur Tom Vanderstraeten 
o Tom Vanderstraeten wordt via de PPT voorgesteld. Na overleg wordt beslist om Tom 

uit te nodigen op de volgende vergadering zodat hij zichzelf uitgebreider kan 
voorstellen en de motivatie om voorzitter te worden toe te lichten.  
 

5. Kasverslag 
o Huidig budget is 9.552,99 euro. De werkingstoelage voor 2020 van de stad (5.000 

euro) zal eerstdaags nog gestort worden.  
o De nieuwjaarsreceptie voor de burgers, begin januari 2021 gaat niet door. Bijgevolg 

vervalt ook de bijdrage aan de bakkers- en beenhouwersbond (elk 1.250 euro).  
o Ook de nieuwjaarsreceptie in Eksaarde zal niet kunnen doorgaan zoals vorige jaren. 

Ieder jaar draagt de RLE 1.000 euro bij voor deze receptie.  
Kevin De Storme meldt dat er dinsdag 12/10 een overleg is met de middenstand in 
Eksaarde om eventueel een alternatief te voorzien.   

o Alle uitgaven van de RLE moeten gestaafd worden met facturen. Dit zal opgevolgd 
worden door de financiële dienst. 
 

6. Digitaal cadeaubon systeem Lokeren 
o De stad wenst over te schakelen naar een digitaal cadeaubonnensysteem (zie 

probleem- en doelstellingen in de PPT). Momenteel wordt info van een aantal 
providers ingewonnen. De vergadering voegt volgende bemerkingen toe:  

o Voldoende inzetten op de aantrekkelijkheid van de bon (mooi om te geven 
en te krijgen). Een nieuw design is aangewezen, de huidige bonnen zijn niet 
mooi. Een kaartje in plastic is aantrekkelijk maar de kostprijs hiervan ligt 
hoger. Een oplaadbare kaart maakt het nog duurder. Bovendien is de kans 
op een technische fout groter en wordt een soort ‘proton’ gecreëerd.  

o Moet er nog gewerkt worden met vaste bedragen zoals vandaag (5, 10, 20, 50 
euro)? Gezien partiële betalingen mogelijk zullen zijn is de bon van 5 euro 
niet relevant.  

o Dataverwerving van de gebruikers van de bonnen kan inzichten geven en is 
nuttig.  
 

7. Eindejaarsactie 2020 
o Met de aandachtspunten van vorig jaar op zak wordt een voorstel voorgelegd voor 

een eindejaarsactie 2020 (zie PPT) 
o Voor de eindejaarsactie zouden exclusieve digitale cadeaubonnen ingezet worden 

die enkel bij de deelnemende handelaars kunnen gebruikt worden.  
o De actie zal nog verder worden uitgewerkt (wandelparcours, verdeling prijzenpot…..) 

Gezien het aantal afwezigen zal het verslag en de PPT worden doorgestuurd naar 
alle leden met de vraag om uiterlijk vrijdag 16/10 feedback te geven.  
 
 



8. Varia 
o Eksaarde zet traditioneel een aparte eindejaarsactie op poten. Kevin neemt het 

voorstel van de actie 2020 mee naar de achterban om ook zoveel mogelijk 
middenstanders van Eksaarde te laten deelnemen.  

o Het budget dat de stad uitzonderlijk ter beschikking stelt is zeer aantrekkelijk. Het is 
echter niet verstandig om dit jaar de hoofdprijs op te trekken want dit schept 
verwachtingen naar volgende jaren.  

o Jean Pierre informeert of er effectief werkgroepen werden samengesteld zoals 
afgesproken in vorige vergadering. Dit is nog niet gebeurd wegens te weinig 
kandidaten. Hij geeft ook aan dat het betrekken van industrie verder aandacht moet 
krijgen.  

  

 

 


